
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 19. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1287

Er regeringen enig i, at fisk er en offentlig ressource, som forvaltes på vegne af - og som

fiskeindustrien låner af - nuværende og fremtidige generationer af danskere og EU-bor-

gere? Og vil ministeren i bekræftende fald ministeren oplyse, om der findes et offentligt

tilgængeligt register over danske kvoteholdere, herunder hvorfor/hvorfor ikke? Og hvis re-

geringen anerkender, at fisk er en offentlig ressource, hvilke grunde giver regeringen så

for ikke at udvikle et offentligt tilgængeligt register for indehavere af fiskekvoter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Nordqvist

(SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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